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Rada města Heřmanův Městec 

 

Zápis z 20. jednání 

Rady města Heřmanův Městec  konané dne 5. 10. 2016 v 17:00hod. 

kancelář starosty Města Heřmanův Městec, Městský úřad Heřmanův Městec, Havlíčkova 801 

 
Přítomni: Josef Kozel, Otakar Volejník, Petr Kotora, MBA, Tereza Machová, PharmDr., Jiří Pošík, Jan Řehák  

Omluveni: František Dvořák, MBA  

Zapsal:  Bc. Denisa Sližová, vedoucí sekretariátu  

Přizváni:    

 
Text zahájení: 

Pan starosta přivítal všechny přítomné. Omluvil z jednání pana Františka Dvořáka, MBA, který se nemohl zúčastnit z 
důvodu zahraniční pracovní cesty. Proti zápisu z jednání č. 18. (21.9.2016) ani č. 19 (elektronické - 26.9.2016) nebyly 
vzneseny žádné námitky. Zápis byl řádně vyvěšen na úřední desce fyzické i elektronické. Na úvod členy Rady města 
seznámil s proběhlým jednáním s velitelem MP Romanem Charvátem a oblastmi, kterými se v nejbližších týdnech bude 
Městská policie Heřmanův Městec zabývat. Rovněž informoval o připravenosti MěÚ na blížící se volby (7.-8.10.), kde 
vyzdvihl spolupráci úředníků a zejména příkladnou práci p. D. Nevečeřalové, která zastupuje tajemnici MěÚ. Poté 
předložil k odsouhlasení program jednání. Všichni radní s programem souhlasili. Program 20. jednání Rady města byl 
schválen. 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Kontrola usnesení 

2. Komise koncepce a rozvoje města 

3. Komise sportovní 

4. Komise pro výchovu a vzdělávání 

5. Kulturní komise 

6. VŘ - Projektová dokumentace elektroinstalace a modernizace interiéru sokolovny 

7. Veřejná zakázka - Multifunkční hřiště Konopáč 

8. Smlouvy o centralizovaném zadávání - nákup energií na rok 2017 

9. Přechod nájmu pozemky p.č. 1754/7 

10. Přechod nájmu pozemku p.č. st 1086 

11. Platové výměry ředitelů 

12. ZUŠ - vyřazení majetku 

13. Smlouva o poskytnutí dotace - Heřmanoměstecké slavnosti 2016 

14. Bartolmějská pouť 2017 - nastavení limitů 

15. Nařízení města Heřmanův Městec č. 3/2016 - Tržní řád 
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K jednotlivým bodům programu: 

1.  Kontrola usnesení 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta informoval o plnění usnesení. Všechny úkoly, které měly být splněny v termínu od 17.9. do 30.9.2016 
byly splněny s výjimkou usnesení č. R/2016/171 ze dne 27.4.2016. Odbor investic požádal o posun termínu na 3.10. s 
ohledem na dohodu s nájemcem NH Kladruby. Převzetí v uvedeném termínu proběhlo, úkol byl splněn. Rada města s 
prodloužením termínu jednomyslně souhlasila. 

Usnesení č. R/2016/368 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předkládanou kontrolu usnesení a její plnění 

I I .   s c h v a l u j e  

změnu termínu plnění usnesení č. R/2016/171 na 3.10.2016 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

2.  Komise koncepce a rozvoje města 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta seznámil Radu města se závěry jednání Komise koncepce a rozvoje města. Na jejich doporučení navrhl 
přijmout usnesení s úkoly vyplývajícími ze závěrů komise. Zároveň seznámil již s probíhajícími jednáními s Ing. arch 
Teplým a součinností s Odborem investic a údržby majetku města. Následná rozprava byla vedena na téma 
nezbytných parametrů smlouvy s architektem Teplým tak, aby byl ochráněn zájem města na systematickém rozvoji 
celého území. K úkolu průběžného informování prostřednictvím zpravodaje Leknín uvedl, že již na veřejné prezentaci 
dne 20.9.2016 bylo uvedeno, že prostřednictvím Leknínu město a pan Teplý budou veřejnost s městským 
architektonickým rozvojem seznamovat. Pan místostarosta doplnil, že je takto rovněž domluven a s uvedeným 
zveřejňováním je počítáno od listopadového čísla. Pan Kotora, MBA se pozastavil nad stylem zápisu, kdy je přímo 
úkolován komisí starosta města. Pan starosta reagoval, že je pozván na nejbližší jednání, kde opětovně osvětlí 
členům komise rozhodovací procesy a formy zápisu z jednání. 

Usnesení č. R/2016/369 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zápis z jednání Komise koncepce a rozvoje města ze dne 7.9.2016 

I I .   u k l á d á  

1.  Josefu Kozlovi, starostovi 

1.1.  předložit Radě města návrh smlouvy s Ing. Arch. Ondřejem Teplým pro trvalou spolupráci 

Termín: 30.11.2016 
 

1.2.  připravit společné jednání architekta města a vedoucího Odboru investic a údržby majetku města 
na téma společného postupu a jednotné strategie 

Termín: 30.11.2016 
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2.  Otakaru Volejníkovi, místostarostovi 

2.1.  zajistit představení urbanistické studie města prostřednictvím Městského zpravodaje Leknín dle 
navrženého rozsahu Komisí koncepce a rozvoje města 

Termín: 19.10.2016 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

3.  Komise sportovní 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta seznámil členy Rady města s průběhem jednání Sportovní komise dne 13.9., kterého se osobně 
zúčastnil. Společně s členem této komise p. Jiřím Pošíkem osvětlili argumenty a přijaté závěry komise na téma 
návrhu ceníku sportovní haly, který dle provozních nákladů připravil ředitel SPOKUL HM p.o. p. Dalimil Nevečeřal. 
Součástí materiálů bylo rovněž stanovisko TJ Jiskra Heřmanův Městec k návrhu ceníku. Dle vyjádření p. místostarosty 
bude ceník ke schvalování předložen na příštím jednání Rady města. Pan Kotora požádal o připravení dokumentace v 
rozsahu stávající ceník, návrh Spokulu dle provozních nákladů, návrh ke schválení se zapracovanými stanovisky 
Sportovní komise. 

Usnesení č. R/2016/370 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zápis z jednání Sportovní komise ze dne 13.9.2016 

I I .   u k l á d á  

1.  Josefu Kozlovi, starostovi 

1.1.  informovat Sportovní komisi, že ke stanovisku komise na téma ceník sportovní haly, bude 
přihlédnuto schvalování ceníku 

Termín: 31.12.2016 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

4.  Komise pro výchovu a vzdělávání 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta seznámil členy Rady města se závěry jednání Komise pro výchovu a vzdělávání, která se konala 
dne 20.9.2016. Na základě společného jednání předsedů komisí a Rady města dne 26.9. byl zápis doplněn o 
dokument dosud nevyjasněných podnětů komise k Radě města. Pan místostarosta informoval o jednotlivých 
požadavcích a přípravě řešení těchto podnětů. Jeho zprávu doplnil pan starosta, a to v otázce stavu skautské 
klubovny střediska Leknín. Rozporoval závěr komise, že zástupci skautského střediska nemají informace. Ohledně 
zpracování studie a přípravy projektové dokumentace k rekonstrukci budovy byl Odbor investic a údržby majetku v 
kontaktu s členy střediska, kteří dávali podněty k požadavkům na rekonstrukci, rovněž doporučili výběr projektanta a 
dávali svá stanoviska při tvorbě studie. Nejvyšší zástupce střediska pan Kovačka je o stavu prací informován a je s 
ním domluveno společné jednání po předání kompletní dokumentace projektantem p. Krbcem na MěÚ. Pan 
místostarosta debatu uzavřel, že připraví souhrnné vyjádření ke všem zmíněným podnětům, doplní je o informace p.  
starosty a předá komisi na vědomí. 

Usnesení č. R/2016/371 

Předloženo bylo následující usnesení: 
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Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

Zápis Komise pro výchovu a vzdělávání včetně vyjádření k podnětu p. starosty a dalších doporučení komise. 

I I .   u k l á d á  

1.  Otakaru Volejníkovi, místostarostovi 

1.1.  informovat předsedu Komise pro výchovu a vzdělávání o způsobu řešení vzešlých podnětů. 

Termín: 23.11.2016 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

5.  Kulturní komise 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta seznámil Radu města se závěry jednání Kulturní komise dne 18.9.2016. Osobně se jednání 
zúčastnil jak on, tak i radní pro kulturu a cestovní ruch Jan Řehák. Předmětem rozpravy byla především forma 
vyčlenění finančních prostředků na navržené organizace výstav a hudebních večerů v synagoze. Pan Kotora, MBA 
navrhl, aby součástí příštího jednání Rady města bylo schvalování podpory významných akcí, které budou mít v 
rozpočtu města samostatnou kapitolu. Tento návrh společně s finančním limitem a návrhem garanta za akci předloží 
na příštím jednání Rady města pan místostarosta. 

Usnesení č. R/2016/372 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

Zápis z jednání Kulturní komise č.4/2016 ze dne 18.9.2016. 

I I .   s c h v a l u j e  

zohlednit požadavky Kulturní komise při tvorbě rozpočtu města na rok 2017 

I I I .   u k l á d á  

1.  Dalimilu Nevečeřalovi, řediteli SPOKUL HM, p.o. 

1.1.  předložit Radě města koncepci plánu výstav v židovském dvojdomku a návrh animačního 
programu. 

Termín: 31.10.2016 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

6.  VŘ - Projektová dokumentace elektroinstalace a modernizace interiéru sokolovny 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta seznámil Radu města s průběhem VŘ a prací hodnotící komise. Ocenil spolupráci s členy Kontrolního 
výboru zastupitelstva, kteří se nyní pravidelně účastní otevírání obálek na jednotlivá výběrová řízení. Apeloval na 
nezbytnost součinnosti s TJ SOKOL nad projektovými pracemi v duchu dohod, které byly v létě se zástupci TJ Sokol, 
SPOKUL HM p.o. a panem místostarostou uzavřeny. Pan místostarosta potvrdil, že počítá s tímto postupem a s 
projektantem v průběhu prací bude i takto komunikováno. Vysoutěžená nabídka je v souladu se schválenou 
položkou rozpočtu města, Rada města tak usnesení přijala. 

Usnesení č. R/2016/373 

Předloženo bylo následující usnesení: 
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Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

výsledek výběrového řízení a protokol z jednání hodnotící komise na veřejnou zakázku "Projektová 
dokumentace elektroinstalace a modernizace interiéru sokolovny" 

I I .   s c h v a l u j e  

uzavření smlouvy o dílo na veřejnou zakázku "Projektová dokumentace elektroinstalace a modernizace 
interiéru sokolovny" se společností D-cinema s.r.o. 

I I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit uzavření smlouvy o dílo na veřejnou zakázku "Projektová dokumentace elektroinstalace a 
modernizace interiéru sokolovny" se společností D-cinema s.r.o. 

Termín: 15.10.2016 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

7.  Veřejná zakázka - Multifunkční hřiště Konopáč 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta seznámil Radu města s průběhem VŘ a prací hodnotící komise. Zopakoval, že realizace této zakázky je 
podpořena dotací Pardubického kraje a zrekapituloval dosavadní průběh. Rovněž informoval o součinnosti Odboru 
investic a údržby majetku města s Osadním výborem pro Konopáč. Realizace multifunkčního hřiště by měla být 
provedena do konce listopadu. Vysoutěžená nabídka je v souladu se schválenou položkou rozpočtu města, Rada 
města tak usnesení přijala. 

Usnesení č. R/2016/374 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

výsledek výběrového řízení a protokol z jednání hodnotící komise na veřejnou zakázku "Multifunkční hřiště 
Konopáč" 

I I .   s c h v a l u j e  

uzavření smlouvy o dílo na veřejnou zakázku "Multifunkční hřiště Konopáč" se společností VYSSPA Sport 
Technology s.r.o. 

I I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit uzavření smlouvy o dílo na veřejnou zakázku "Multifunkční hřiště Konopáč" se společností 
VYSSPA Sport Technology s.r.o. 

Termín: 14.10.2016 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

8.  Smlouvy o centralizovaném zadávání - nákup energií na rok 2017 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta zrekapituloval proces nákupu energií pro město a jeho příspěvkové organizace prostřednictvím 
komoditní burzy pro rok 2016 a doporučil Radě města vzhledem ke zjevným úsporám postupovat shodně i pro rok 
2017. S ohledem na bonusy z letošního roku, kdy město má možnost čerpat služby prostřednictvím komoditního 
dohodce FIN-servis s.r.o. zdarma, doporučil Radě města zcela totožný postup jako pro rok 2016. Po zajištění nákupu 
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energií na rok 2017 dojde k porovnání služeb Komoditní burzy Kladno a Praha, které se stanou podkladem pro 
rozhodování Rady města k nákupu energií na rok 2018. 

Usnesení č. R/2016/375 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uzavření smluv o centralizovaném zadávání s příspěvkovými organizacemi města pro společný nákup elektřiny a 
plynu na rok 2017 prostřednictvím komoditní burzy 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit uzavření smluv o centralizovaném zadávání s příspěvkovými organizacemi města pro 
společný nákup elektřiny a plynu na rok 2017 prostřednictvím komoditní burzy 

Termín: 31.10.2016 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

9.  Přechod nájmu pozemku p.č. 1754/7 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta seznámil Radu města s žádostí manželů Peterkových na přechod nájmu pozemku p.č. 1754/7 v lokalitě 
Na Skalce, který využívali dosud manželé Plačkovi coby zahradu. Radní návrh záměru bez další rozpravy schválili. 

Usnesení č. R/2016/376 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

 ukončení nájemní smlouvy s manž. Helenou a Vladimírem Plačkovými na pozemek parcelní číslo 1754/7  o 
výměře 448 m2 v k.ú. Heřmanův Městec 

I I .   d o p o r u č u j e  

uzavření nájemní smlouvy s paní Lenkou Peterkovou a panem Tomášem Peterkou na pozemek parcelní číslo 
1754/7 o výměře 448 m2 v k.ú. Heřmanův Městec 

I I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit vyvěšení záměru 

Termín: 21.10.2016 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

10.  Přechod nájmu pozemku p.č. st. 1086 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta osvětlil žádost o přechod nájmu pozemku pod garáží v lokalitě mezi ulicí Havlíčkova a sídlištěm V Lukách 
na základě dohody původního nájemce p. Pospíšila a nového nájemce p. Sůrové. Záměr města byl vyvěšen ve dnech 
31.8. - 16.9.2016 a nebyly proti němu vzneseny námitky. 
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Usnesení č. R/2016/377 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

1.  ukončení nájemní smlouvy s panem Zdeňkem Pospíšilem na pozemek parcelní číslo st. 1086 o  výměře 
21 m2 v k.ú. Heřmanův Městec k 31.10.2016 

2.  uzavření nájemní smlouvy s paní Helenou Sůrovou na pozemek parcelní číslo st. 1086 o výměře 21 m2 v 
k.ú. Heřmanův Městec od 1.11.2016 za 4,- Kč/m2/rok. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit vypracování dohody o ukončení nájmu a  nájemní smlouvy 

Termín: 21.10.2016 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

11.  Platové výměry ředitelů 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta seznámil Radu města s nařízením vlády č. 273/2016 ze dne 24. srpna 2016, kterým se mění 
nařízení vlády č. 564/2006 Sb., o platových poměrech a nezbytností aktualizace platových výměrů ředitelů 
příspěvkových organizací. Pan Řehák se dotazoval, zda platové výměry jsou utajovanou skutečností. Pan 
místostarosta odpověděl, že se řadí mezi chráněné osobní údaje a nejsou veřejným dokumentem. Uvedl, že vychází 
právě ze zmíněného nařízení vlády, které je dáno tabulkovými parametry, které definují základ mzdy, část mzdy je 
nastavena prostřednictvím osobního příplatku a příplatku za vedení. 

Usnesení č. R/2016/378 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

Platové výměry ředitelů škol v souladu s nařízením vlády ze dne 24. srpna 2016. 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

12.  ZUŠ - vyřazení majetku 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta informoval o žádosti ZUŠ Heřmanův Městec, týkající se vyřazení nepotřebného majetku. Data 
pořízení skříní (odhad stáří = více než 20let) se nepodařilo v inventurních knihách dohledat. Bez další rozpravy bylo 
schváleno. 

Usnesení č. R/2016/379 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

vyřazení drobného nepotřebného majetku ZUŠ dle soupisu ze dne 19.9.2016. 

I I .   u k l á d á  

1.  Petru Novákovi, Komise likvidační 
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1.1.  provést likvidaci nepotřebného majetku dle soupisu. 

Termín: 31.10.2016 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

13.  Smlouva o poskytnutí dotace - Heřmanoměstecké slavnosti 2016 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta informoval o poskytnutí finanční podpory hejtmana Pardubického kraje JUDr. Martina 
Netolického na konání Heřmanoměsteckých podzimních slavností 2016. Návrh finanční podpory byl Zastupitelstvem 
Pardubického kraje dne 22. září 2016 schválen ve výši 30.000 Kč. Zároveň uvedl, že finanční přehled - výsledovku 
průběhu Heřmanoměsteckých podzimních slavností 2016 předloží Radě města na příštím jednání. 

Usnesení č. R/2016/380 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

Smlouvu o poskytnutí dotace č.KH/2016/23343 na konání Heřmanoměsteckých slavností od hejtmana 
Pardubického kraje JUDr. Martina Netolického, Ph.D., ve výši 30.000,- Kč. 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

14.  Bartolomějská pouť 2017 - nastavení limitů 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta zrekapituloval nastavení limitů Bartolomějské pouti pro rok 2016. Jednotliví členové Rady města 
přednesli své návrhy a připomínky na úpravu těchto limitů pro rok 2017. Nastavení limitů bylo v upravené podobě 
pro rok 2017 jednomyslně schváleno, rovněž byl schválen termín pro seznámení veřejnosti s provozem pouti v roce 
2017 na středu 26.10.2016 od 17:00 v Jednacím sále MěÚ. Členové Rady města se shodli, že schválené nastavení 
limitů nevnímají jako definitivní a že po projednání s veřejností nevylučují jejich konečnou úpravu pro rok 2017. 

Usnesení č. R/2016/381 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

nastavení limitů provozu Bartolomějské pouti 2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

15.  Nařízení města Heřmanův Městec č. 3/2016 - Tržní řád 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta informoval o nezbytnosti úprav textace Tržního řádu, tj. uvedení do souladu s platnou legislativou a 
také na zpřesnění dokumentace k Bartolomějské pouti, kterou Tržní řád nespecifikoval přesně. Nastavení limitů 
provozu stánkového prodeje v době konání pouti je v souladu se schválenými limity předchozího bodu jednání RM. 
Dokumentace byla konzultována a výsledný text odsouhlasen právním odborem Pardubického kraje, který má dozor 
nad vydávanými nařízeními města. Seznámil rovněž členy Rady města, že úpravy textace Tržního řádu nejsou 
principielní, nemění nijak současný stav, pouze reagují na připomínky právního odboru Pardubického kraje a změny v 
legislativě ČR. 
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Usnesení č. R/2016/382 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

Nařízení města Heřmanův Městec č. 3/2016 - Tržní řád 

I I .   u k l á d á  

1.  Bc. Denise Sližové, vedoucí sekretariátu 

1.1.  po nabytí účinnosti zaslat společně s doložkou o zveřejnění k evidenci na KÚ Pardubického kraje 

Termín: 28.10.2016 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

 

 

Pan starosta na závěr jednání Rady města seznámil přítomné s průběhem jmenování a odvolání členů Komise pro 
projednávání přestupků, dále pak s komunikací Odborem dopravy a silničního hospodářství Pardubického kraje na téma 
Jízdní řády 2017, včetně situace s průjezdem několika linek ulicí Jiráskova směrem k vlakovému nádraží a také s cíly cesty 
do slovenského Kežmaroku. Následně poděkoval všem za spolupráci a účast a jednání v čase 19:10 ukončil. 

 

                   

 

 

 

 

             Josef Kozel, starosta 
 

 

Otakar Volejník, místostarosta 
 
 


